

Title (en)

LIGHT RECEIVER OF THE STATE OF A TELEPHONE CALL AND SIGNAL TRANSMITTER APPROPRIATE TO THIS USE.

Title (de)

LEUCHTANZEIGEVORRICHTUNG FÜR TELEFONISCHEN RUFZUSTAND UND DAFÜR GEEIGNETER SIGNALSENDER.

Title (fr)

RECEPTEUR LUMINEUX DE L'ETAT D'UN APPEL TELEPHONIQUE ET EMETTEUR DE SIGNAUX APPROPRIES A CET EMPLOI.

Publication

EP 0101479 A1 19840229 (FR)

Application

EP 83900718 A 19830225

Priority

FR 8203106 A 19820225

Abstract (en)

[origin: FR2522227A1] Receiver displaying the telephone signals such as the tones, the busy tone, the call signal, and the off-hooking of the called subscriber. In reference to the drawing, (1, 2, 3, 4, and 5) are color indicator lamps, (6) is the housing comprising those indicator lamps and the frequency detectors, (8, 7) are fixing parts of the housing, (9) are the line wires. (A) is the casing comprising five signal transmitters (F1, F2, F3, F4 and F5) said casing being located in the central telephone exchange.

Abstract (fr)

Récepteur qui visualise les signaux téléphoniques tels que les tonalités, le signal d'occupation, le signal d'appel, et le décrochage de l'abonné demandé. En se référant au dessin (1, 2, 3, 4 et 5) sont des témoins lumineux de couleurs (6) est le boîtier comportant ces témoins et les détecteurs de fréquence (8, 7) sont des fixations du boîtier (9) sont les fils de lignes. (A) est le boîtier comportant cinq émetteurs de signaux (F1, F2, F3, F4 et F5), ce boîtier est situé dans le central téléphonique.

IPC 1-7

H04M 1/02

IPC 8 full level

H04M 1/82 (2006.01)

CPC (source: EP)

H04M 1/82 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2522227 A1 19830826; EP 0101479 A1 19840229; WO 8303037 A1 19830901

DOCDB simple family (application)

FR 8203106 A 19820225; EP 83900718 A 19830225; FR 8300032 W 19830225